[bookmark: _Toc71275018]功能更新
新增功能
文本媒体字号，可设置的最大字号增加至512。
用户软件界面登录时增加错误提示。
优化功能
优化超长屏添加视频时的提示。
优化移动网络配置对不支持此特性的设备显示界面的问题。
优化查看备份和预置图片，不支持的设备不展示。
优化修改密码的提示语。
优化查看媒体文件路径时可显示为当前路径。
优化“请关闭防火墙”提示的位置，使提示更醒目。
解决问题
[bookmark: _Toc71275019]修复关于中官网地址OEM错误的问题。
修复表格媒体导入excel后数据处理错误导入播放为空的问题。
[bookmark: _GoBack]修复节目另存时表格数据未按副本处理的问题。
修复编辑文本媒体时，Ctrl+A全选删除后点击报错的问题。
修复本机播放时，文本静止播放不居中的问题。
修复对LCB2K型号时无法连接SSH，显示账号或密码错误。
修复对时界面显示空的问题。
修复设置时区提示错误的问题。
修复传输文件服务无重试机制的问题。
修复发布节目因节目中存在空白文本无段落时出现报错的问题。
修复画面截图功能因未兼容FTP异常导致报错和界面卡死的问题。
修复DHCP功能因未兼容读取本地IP失败或空值时导致无法搜索连接设备的问题。
修复系统备份对不支持此特性的设备显示操作按钮的问题。
修复同时修改AP密码、连接密码时，连接密码修改失败的问题。
遗留问题
无。
Feature Updates
New Features
The font size of text can be set up to 512.
Added a prompt when login fails on the user software page.
Improvements
Improved the prompt message when users add videos to ultra-long-screen solutions.
Improved the UI of mobile network settings when devices that do not support mobile network settings are connected.
Improved backup and prestored image menus. The menus are not displayed when devices that do not support the functions are connected.
Improved the prompt message when users change the password.
The current location of the media file is displayed when users view the file.
Moved the prompt message of disabling firewall to a more conspicuous position.
Fixed Problems
Website OEM in About is wrong.
A blank screen is displayed after an Excel file is imported to a table media and data processing is wrong.
When a solution is saved as another one, the data in the table is not processed as a copy.
An error occurs after text media is selected by using Ctrl + A and deleted.
In studio mode, static text cannot be centered during playback.
When the LCB2K is connected, SSH connection fails and a message saying incorrect account name or password is displayed.
The time synchronization page is empty.
An error message is displayed when the time zone is changed.
There is no mechanism to retry for the file transfer service.
An error occurs when a solution containing empty text is being published.
An error occurs and the software gets stuck because the screenshot function is not compatible with FTP. 
Devices cannot be found and connected because the local IP address cannot be read when users turn on DHCP.
The Backup button is displayed when devices do not support backup are connected.
When the AP password and device password are changed at the same time, device password cannot be changed.
Remaining Problems
None
機能更新
機能の新追加
テキストコンテンツに設定できる最大フォントサイズを512に大きくしました。
ユーザーソフトウェア画面でのログイン時にエラーメッセージを追加しました。
機能の最適化
[bookmark: _Toc71275663]超幅広スクリーンにビデオを追加するときに表示されるメッセージを最適化しました。
モバイルネットワーク構成がこの特徴を持つデバイスでの画面表示に非対応する問題を最適化しました。
バックアップ表示と画像プレビューを最適化し、非対応デバイスは表示しないようになります。
パスワードを変更するときに表示されるメッセージを最適化しました。
コンテンツファイルのパスを表示するときに現在パスとして表示できるように最適化しました。
メッセージ「ファイヤーウォールをオフにしてください」の場所を最適化することで、よりわかりやすくなりました。
解決した問題
「当ソフトウェアについて」から表示される公式サイトアドレスのOEMエラーが発生するケース。
テーブルコンテンツにexcelをエクスポート後にデータ処理エラーにより再生なしとなるケース。
スケジュールを名前をつけて保存するときにテーブルデータの処理がコピーによらないケース。
テキストコンテンツ編集時にCtrl+Aですべて選択して削除後にクリックするとエラーが報告されるケース。
ローカル再生時にテキストがスタティック再生時に中央揃えしないケース。
モデルLCB2Kの場合SSHに接続できず、アカウントかパスワードが違うメッセージが表示されるケース。
時間同期画面が空となるケース。
タイムゾーン設定中にエラーメッセージが表示されるケース。
ファイル転送サービスのリトライ機構が存在しないケース。
スケジュール配信時にスケジュールに空白文字があって区切りがない場合エラーが報告されるケース。
スクリーンショットがFTP異常との互換性がないため、エラーが報告され画面が固まるケース。
DHCPの互換性がないため、ローカルIPの読み込みに失敗した場合、または値がNULLの場合、接続デバイスの検索に失敗するケース。
システムバックアップがこの特徴を持つデバイスでのボタン表示に非対応するケース。
APパスワード、接続用パスワードを同時に変更するときに接続用パスワードの変更に失敗するケース。
残した問題
なし。
